
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2008-2009 Vragen gesteld door de leden der Kamer

2009Z14747
Vragen van het lid Haverkamp (CDA)
aan de minister van Financier! over
het artikel «Jackpot voor directeur
Staatsloterij». (Ingezonden
14augustus 2009)

1
Bent u bekend met het artikel
«Jackpot voor directeur
Staatsloterij))?1

Kunt u aangeven of de procedure
voor het vaststellen van het salaris
van de statutair bestuurder correct is
weergegeven in het jaarverslag?2

3
Indien de procedure correct is
weergeven, kunt u dan motiveren
waarom u akkoord bent gegaan met
dit bezoldigingsbeleid? Indien de
procedure niet correct is weergeven,
kunt u dan aangeven wat de
procedure wel is, en waarom u
akkoord bent gegaan met een
jaarverslag waarin eerdergenoemde
procedure beschreven is?

4
Herinnert u zich dat de Kamer op
basis van door u verzonden brieven
meerdere keren met u van gedachten
heeft gewisseld over de hoogte van
salarissen, waarbij u verantwoordelijk
bent voor de vaststelling? Zo ja,
waarom is noch in deze brieven noch
in het debat door u over deze situatie
gesproken?

Zijn er op dit moment nog meer
organisaties waarvoor u het
bezoldigingsbeleid vaststelt,
waarover nog niet met de Kamer is
gesproken? Zo ja, om welke
organisaties gaat het?

6
Kunt u een overzicht geven van alle
organisaties waarvoor u het
bezoldigingsbeleid vaststelt, en per
organisatie aangeven in welke van de
«de drie boxen» deze organisatie
volgens u valt?

7
Heeft u ervan kennisgenomen dat in
het artikel wordt aangegeven dat
betrokkene benoemd is voordat er
sprake was van een «Dijkstalnorm»?
Heeft er tussen de benoeming in 2004
en 13 augustus 2009 een
herbenoeming plaatsgevonden? Zo
ja, is toen door u aandacht gevraagd
voor de Dijkstalnorm? Zo nee,
waarom niet? Als u er wel aandacht
voor heeft gevraagd bent u dan
tevreden over de wijze waarop met
uw suggesties is omgegaan? Kunt u
dit toelichten?

8
Welke stappen gaat u in het concrete
geval van de Staatsloterij zetten om
er zorg voor de dragen dat de
statutair bestuurder beloond wordt
volgens de criteria die met de Kamer
zijn besproken? Zal bij de volgende
contractverlening dit een onderwerp

van gesprek zijn? Kan worden
meegedeeld wanneer deze
gesprekken zullen plaatsvinden?

1 DeTelegraaf, 13 augustus 2009.
2 Jaarverslag 2008.
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